
 

 
Andrzej Sowa                                                        Częstochowa dn. 10 lutego 2022 r. 
Radny Miasta Częstochowy 
e-mail: andrzejsowa7@wp.pl 
 
 
 

                                                                          Pan Krzysztof Matyjaszczyk 
                                                                                Prezydent Miasta Częstochowy 

 

 

 

INTERPELACJA 166/2022 
 
 
 
Sprawa: stan nawierzchni ul. Szparagowej 
  
  

W imieniu mieszkańców dzielnicy Gnaszyn-Kawodrza  zwracam się z pilnym wnioskiem        

o gruntowne poprawienie nawierzchni ulicy Szparagowej.  

W chwili obecnej nawierzchnia wymienionej ulicy znajduje się w bardzo złym stanie,              

a dotychczasowe doraźne próby jej naprawy w ramach bieżącego utrzymania  nie przynoszą 

zamierzonych efektów. 

Droga w okresie jesienno-zimowym nie nadaje się do normalnego użytkowania związanego     

z jej przeznaczeniem (błoto, koleiny, wyboje itp.).  

Mieszkańcy czują się pominięci i rozgoryczeni, że mimo składanych od wielu lat podań            

i wniosków  następny  rok będą zmuszeni funkcjonować w błocie i dziurach.                

Mając na uwadze powyższe wnoszę jak na wstępie o ujęcie w planach budżetowych budowy 

ulicy Szparagowej. 

W załączeniu przedkładam zdjęcia obrazujące aktualny stan nawierzchni przedmiotowej 

ulicy. 

Jednocześnie proszę w najbliższym czasie w sprzyjających warunkach pogodowych              

o wysypanie i uwałowanie nawierzchni drogi destruktem asfaltowym.  

Z góry dziękuję za podjęcie działań w opisanej sprawie. 
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